



SABAH, MALAYSIA

Warta Kerajaan

Diterbitkan dengan kuasa

Jil. LX]

KOTA KINABALU, KHAMIS, 15 SEPTEMBER 2005

[No. 36

Kenyataan-kenyataan berikut adalah diterbitkan atas perintah Tuan Yang Terutama Yang di-Pertua Negeri untuk Makluman Umum.

DATUK K. Y. MUSTAFA,
Setiausaha Kerajaan Negeri.

No. 507

[No. SPANS: P. 001799 Vol. II/154

KENAIKAN PANGKAT

Suruhanjaya Perkhidmatan Awam Negeri Sabah telah meluluskan kenaikan pangkat secara hakiki Ir. Anjin bin Ajik ke jawatan Pengarah, Gred Utama C, Gred VU7 mulai 17 Mei 2005.

No. 508

[No. SPANS: P. 006778 Vol. II/71

PELANTIKAN PEGAWAI SEDANG BERKHIDMAT

Suruhanjaya Perkhidmatan Awam Negeri Sabah telah meluluskan pelantikan Puan Hasnah binti Taufek ke jawatan Akauntan, Gred W41 mulai dari tarikh melapor diri bertugas tetapi tidak awal daripada tarikh surat tawaran pelantikan dikeluarkan, sebagai pertukaran dari jawatan Penolong Akauntan, Gred W32.

[No. SPANS: P. 030076/118

Suruhanjaya Perkhidmatan Awam Negeri Sabah telah meluluskan pelantikan Puan Maisalmah binti Ag. Kirah ke jawatan Pegawai Pertanian, Gred G41 mulai dari tarikh melapor diri bertugas tetapi tidak awal daripada tarikh surat tawaran pelantikan dikeluarkan, sebagai pertukaran dari jawatan Penolong Pegawai Pertanian, Gred G27.

PELANTIKAN PEGAWAI SEDANG BERKHIDMAT - (*samb.*)

[No. SPANS: P. 030076/118]

Suruhanjaya Perkhidmatan Awam Negeri Sabah telah meluluskan pelantikan Puan Ritah binti Konolon @ Malli ke jawatan Pegawai Pertanian, Gred G41 mulai dari tarikh melapor diri bertugas tetapi tidak awal daripada tarikh surat tawaran pelantikan dikeluarkan, sebagai pertukaran dari jawatan Penolong Pegawai Pertanian, Gred G27.

[No. SPANS: P. 030076/118]

Suruhanjaya Perkhidmatan Awam Negeri Sabah telah meluluskan pelantikan Encik Jasle @ Mohd. Jasli bin Dingle @ Dingol ke jawatan Pegawai Pertanian, Gred G41 mulai dari tarikh melapor diri bertugas tetapi tidak awal daripada tarikh surat tawaran pelantikan dikeluarkan, sebagai pertukaran dari jawatan Penolong Pegawai Pertanian, Gred G27.

[No. SPANS: P. 030076/118]

Suruhanjaya Perkhidmatan Awam Negeri Sabah telah meluluskan pelantikan Puan Rusnani binti Ahmad ke jawatan Pegawai Pertanian, Gred G41 mulai dari tarikh melapor diri bertugas tetapi tidak awal daripada tarikh surat tawaran pelantikan dikeluarkan, sebagai pertukaran dari jawatan Penolong Pegawai Pertanian, Gred G27.

[No. SPANS: P. 030076/118]

Suruhanjaya Perkhidmatan Awam Negeri Sabah telah meluluskan pelantikan Encik Zaba bin Awalidin ke jawatan Pegawai Pertanian, Gred G41 mulai dari tarikh melapor diri bertugas tetapi tidak awal daripada tarikh surat tawaran pelantikan dikeluarkan, sebagai pertukaran dari jawatan Penolong Pegawai Pertanian, Gred G27.

TENDER NOTICE**No. 509**

[No. JKR. JUB. 300-1/25/11]

KENYATAAN TENDER**TAWARAN SEMULA UNTUK KONTRAKTOR BUMIPUTERA SAHAJA**

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam Kelas E sahaja di bawah Kepala IV, Sub-Kepala 3(c) serta berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) adalah dipelawa untuk membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

“THE CONSTRUCTION OF SIGNBOARD FOR BRIDGE AND CULVERT ID
ALONG THE FEDERAL ROAD, SABAH”.

Bayaran Dokumen Tender: RM90.00 senaskhah

Tarikh Terakhir Mengeluarkan
Dokumen Tender: -

Tarikh Tutup:	26 September 2005 (Isnin, Jam 12.00 tengah hari)
Tempat Memasukkan Tender:	Setiausaha, Lembaga Perolehan Persekutuan Sabah, Perbendaharaan Malaysia Sabah, Tingkat Dua (2), Rumah Persekutuan, Jalan Mat Salleh, 88592 Kota Kinabalu.
Masa, Tempat dan Tarikh Melapor Diri bagi Lawatan Tapak dan Tempat Mengambil Borang Lawatan Tapak/Taklimat:	Penender adalah DIWAJIBKAN untuk menghadiri taklimat di Bilik Mesyuarat (Mini) Jabatan Kerja Raya, Tingkat Bawah, Ibu Pejabat Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu pada 12 September 2005 (Isnin) jam 10.00 pagi.

Dokumen tender akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. Sijil Asal PKK/ Pengiktirafan Bumiputera dan Perakuan Pendaftaran Asal dari LPIPM (CIDB) hendaklah ditunjukkan semasa hendak membeli dokumen tender.

Dokumen tender dan butir-butir lanjut boleh diperoleh pada waktu pejabat di Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima (5), Ibu Pejabat Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu, Sabah.

Sila ambil perhatian bahawa Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor jika Borang Lawatan Tapak telah dilengkapkan.

IR. ANJIN HAJI AJIK,
Pengarah Kerja Raya.

[No. JKR. JUB. 300-1/25/11

TENDER NOTICE

RE-CALLED TENDER FOR BUMIPUTERA CONTRACTORS ONLY

Contractors registered with Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) in Class E only under Head IV, Sub-Head 3(c) and registered with Construction Industry Development Board (CIDB) are invited to participate in the tender for the following works:-

“THE CONSTRUCTION OF SIGNBOARD FOR BRIDGE AND CULVERT ID
ALONG THE FEDERAL ROAD, SABAH”.

Tender Document Fee:	RM90.00 per copy
Last Day of Issuing Document:	-
Closing Date:	26th September, 2005 (Monday - 12.00 noon)

TENDER NOTICE - (cont.)

Place of Submission of Tender:	The Secretary, Sabah Federal Tenders Board, Treasury of Malaysia Sabah, Second (2) Floor, Federal House, Jalan Mat Salleh, 88592 Kota Kinabalu.
Time, Place and Date for Site Visit and Place to obtain Form of Site Visit by Contractor:	It is COMPULSORY for Tenderer to attend the Briefing at Public Works Department Mini Conference Room, Ground Floor, Public Work Department Headquarter's Kota Kinabalu on 12th September 2005 (Monday) at 10.00 a.m.

Tender document will only be distributed to the contractor or their valid representative by producing 'AUTHORISATION LETTER' indicating that they are duly authorized to collect tender document on behalf of their company. Original PKK License and Original Registration acknowledgement or Registration Application Card acknowledgement from CIDB (LPIPM) must be produced when obtaining tender document.

Tender document may be obtained during office hours from the Quantity Surveying Section, 5th Floor, Public Works Department Headquarters, Kota Kinabalu, Sabah.

Please take note that Tender Document can only be issued to the Tenderer upon submission of the completed and certified Briefing Form by the Contractor.

IR. ANJIN HAJI AJIK,
Director of Public Works.

Kadar langganan berikut bagi Warta Kerajaan Negeri Sabah yang berkuat kuasa mulai daripada 1 Januari 2005 adalah diterbitkan untuk makluman Umum:

KADAR LANGGANAN UNTUK TAHUN 2005

Warta Kerajaan termasuk tambahan-tambahan:- (Tidak termasuk Tambahan Tanda Perdagangan)

	RM
Langganan Tahunan di dalam Malaysia...	100.00
Langganan Tahunan di luar Malaysia	150.00
Tambahan Tanda Perdagangan (untuk satu keluaran)	2.00
Sesuai naskhah <i>Warta Kerajaan</i> , Tambahan-tambahan, Rang Undang-undang, Laporan Dewan Undangan Negeri, Pekeliling dan lain-lain.	
Tidak lebih daripada 8 muka	1.50

Tidak lebih 9 hingga 16 muka	2.00	
Tidak lebih 17 hingga 32 muka	2.50	
Tidak lebih 33 hingga 48 muka	3.00	
Tidak lebih 49 hingga 64 muka	3.50	
Tidak lebih 65 hingga 96 muka	4.50	
Lebih daripada 96 muka	6.00	dan tambah RM1.00 untuk setiap 32 muka yang lebih.

Senaskhah Tahunan Tambahan Pertama dan Kedua serta indeks 2004
(dijilid dengan Kulit Keras) RM 35.00

Kadar-kadar di atas adalah termasuk belanja Pos biasa (mel laut)

Pengiriman Wang hendaklah dialamatkan kepada Pencetak Kerajaan, Jabatan Cetak Kerajaan, Kota Kinabalu, Sabah. Cek dan Wang Pos hendaklah dibuat pembayarannya kepada Pencetak Kerajaan, Jabatan Cetak Kerajaan, dan dipalang “& Co”.

Untuk Makluman

- (1) Pelanggan bagi Warta Kerajaan Negeri dan terbitan-terbitan Kerajaan lain seperti Laporan Tahunan, Laporan Jabatan dan sebagainya hendaklah dialamatkan kepada Pencetak Kerajaan, Jabatan Cetak Kerajaan, Km. 4, Jalan Tuaran, Beg Berkunci 2004, 88554 Kota Kinabalu.
- (2) Pelanggan-pelanggan yang hendak mendapatkan Warta Kerajaan Persekutuan hendaklah memohon terus kepada Percetakan Nasional Malaysia Berhad, Jalan Chan Sow Lin, 50554 Kuala Lumpur.